
     Allerød 10.01.2010 

FSK Orientering. 

Referat fra udvalgsmøde onsdag den 06.01.2010 hos E’lisa Sørensen, Aprilvej 103. 
Deltagere: Frank, Ole, E’lisa, Lene og Leo. (Under pkt. 2 endvidere Jimmy Hoen.. 
 
Dagsorden: 

 
1. Evt. tilføjelser til dagsordenen. 
2. Overdragelse af opgaver og andet fra KFIU og FKBU til FSK Orientering 
3. Økonomi. 
4. Kommende årsmøde. 
5. Økonomi. 
6. Hjemmesiden. 
7. Trøjer. 
8. Aktivitetsplan for 2010. 
9. DOF’s repræsentantskabsmøde. 
10. Eventuelt. 

 
1. 

Ingen tilføjelser. 
 
2. 

Jimmy gav forskellige oplysninger om KFIU/(LTFU): 
Bestyrelsen har hidtil bestået af 4 (evt. 5) medlemmer. Frank mente, at vi skulle op på 6-7 medlemmer. 
Der er usikkerhed om, hvordan økonomien skal styres i forhold til FSK’s hovedkontor. Div. opkrævninger 
m.m. kan med fordel lægges centralt. 
Før 01. april skal det konstateres, hvem der er aktive i forhold til DOF. 
Medlemstal skal indberettes til DIF. 
 
Der har hidtil i KFIU været følgende vandrepokaler m.m.: 
I forbindelse med årsmødet uddeles ”Gelfield pokalen” og ”Pan figuren”. 
 
Vinderne af holdkonkurrencen i de interne løb tildeles vandrepræmier således: 
 
Forårsløbet:             ”Temaskinen”. 
Forårets klubløb:    ” Egernet” 
Efterårets klubløb:  ”Den Kinesiske Vase”. 
 
Stafetsamarbejdet med Lyngby er ophørt. 
 
KFIU har hidtil stået for en skovcup. 
 
Der har hidtil været samarbejde med Ballerup OK og OK Farum omkring torsdags tekniktræning. 
Der har endvidere været 2 gange begyndertræning. 
 
Jimmy gennemgik KFIU’s materielbeholdning: 
1 telt er hos Bjarne Iversen. 



   2. 
 
IT-materiel er hos Ivan Hundebøl. 
 
Øvrigt materiel er placeret hos Tom Neesgaard. Frank gennemgår dette materiel hos Tom med henblik på 
at flytte til anden placering inden 3 måneder. Frank vurderer herunder pladsbehov og relevans. Der søges 
altså en materielforvalter, der kan have dette materiel stående. Pladsbehovet vurderes umiddelbart at 
være  5-6 m2. Spørgsmålet diskuteres videre på årsmødet. Primært skal det være hos en o-løber, der bor 
centralt i forhold til relevante skove. Hvis dette ikke kan lykkes, har Lene måske en alternativ mulighed.  
 
KFIU har hidtil deltaget i SG-stafetten. 
Der har været arrangeret klubture til ”Påskeløbene” og ”Høst Open” på Bornholm. 
Der har været afholdt en årlig klubfest. 
 
3. 

Ole gennemgik budgettet.  
Der må forventes en lidt forhøjet afgift til DOF. 
 
Der er afsat midler til indkøb af trøjer se punkt 7. 
 
Kontingent blev fastsat til: 
280,- kr for voksne. 
150 kr,- for dobbeltmedlemmer 
50 kr for unge 13-20 år 
Gratis for børn. 
 
Der vil blive opretholdt tilsvarende tilskudsmuligheder, som tidligere gjaldt i KFIU. 
 
4. 

Årsmødet afholdes tirsdag den 9. Februar 2010 kl 19.30 i Valby Hallen Jul. Andersens vej 3. Indkaldelse er 
udsendt. Frank udarbejder årsberetning m.m. Udvalget afholder formøde fra kl 18.30. 
 
5. 

Der er ændret i sammensætning af klubadministratorer: 
1. E’lisa Sørensen 
2. Anne-Marie Bech 
3. Ole Gold 
4. Karl Aage Hald 

 

6. 

Hjemmesiden http://www.fsk-orientering.dk  er startet op og kører i Karl Aage’s kyndige hænder. 
 
7. 

Der indkøbes 50 trøjer. Lene følger op på tidligere bestillinger fra løbere og størrelser. Der indkøbes enkelte 
trøjer til børn. Det vil blive tilladt at påføre firmalogo på trøjens venstre forside med en størrelse på 75cm2. 
På bagsiden står der ”FSK Orientering”. 
 

8. 

Frank fremlagde aktivitetsplan. 
 



   3. 
 
Følgende punkter kan nævnes: 
07.03.2010: 3. Divisionsmatch 
20.03.2010: Forårets klubløb. 
08.05.2010: Forårsløbet. 
30.05.2010: 3. Divisionsmatch 
04.09.2010: Efterårets klubløb. 
22.08.2010: FSK Orientering er arrangør af et c-løb i Slagslunde skov. Der er indhentet skovtilladelse. 
                      Stævneleder: Niels Aabye, Ballerup OK. 
                      Banelægger:  Kurt Thuesen, FSK Orientering. 
                      Banekontrol:  Leo Mathiesen, FSK Orientering. 
26.09.2010: 3. Divisonsmatch (op/ned). 
 
Frank undersøger om, og evt. hvornår Skanska vil afholde træningsweekend. 
Der forsøges afholdt begyndertræning, hvis der er nogen der vil tage sig af det. 
Samarbejdet med Ballerup OK og Farum Ok om torsdags tekniktræning forsøges fortsat, men det kræver, at 
FSK arrangerer 2 træningsløb. 
 
FSK skal arrangere en skovcup i efteråret 2010. Claus Wigen står for det i samarbejde med Lene. 
 
Vi søger altså bl. a. klubarrangører til 3 interne løb. Interesserede klubber kan henvende sig til Frank. 
 
9. 

Frank deltager. Uheldigvis er Repræsentantskabsmødet placeret samme dag, som vi løber 3. 
Divisionsmatch. 
 

10. 

Intet. 
 
Ref: Leo 


